
 בס"ד

 השטן ואנשיו נלחמים נגד הקב"ה ועם ישראל
 

ברוך ה' שאני שוב יכול להתחיל להביע את עצמי. הרבה    ,ברוך ה' ,  ברוך ה'
זמן לא בקשתם ממני לדבר לתת מסר, אבל ה' שמע כמה שאני רוצה לדבר,  
כנראה שהוא הביא את זה לאזנים שלכם. אבא שלי היה ת"ח גדול, ויותר 
מזה הוא היה צדיק. אבא שלי היה אדם הכי אהוב עלי מכל העולם, והוא מאד 

ני הבן שלו. אמנם נולדתי כאוטיסט, ואני הגדול מכל עשרת  הרגיש שמחה שא
הילדים שלו. סוף סוף למדתי להביע את עצמי דרך התקשור, ואני כמה שאני 
מרוב  לי  ברורה  יותר  האמת  כולם,  כמו  להיות  יכול  ולא  ומוגבל  אוטיסט 

 האנשים.  
אני רוצה לומר שכל יום אני יושב ובוכה על עם ישראל. לא שמים לב לבכי  
שלי, כי זה לא דבר ששמים לב לבכי של אוטיסט שבוכה. בודקים אותי, אולי  
יש לי כאב ראש או חולי כלשהו, אבל אני לא מגיב לשאלות שלהם, אני רק  

 ממשיך לבכות כי עם ישראל במצב מאד קשה.  
האמת יותר ויותר מתגלית. הרשעות שמרחפת בכל העולם גורמת לבלבול 
כזה, שאף פעם לא היה מאז בריאת העולם. עם ישראל בסכנה גדולה מאד, 
נגד   נלחם  עצמו  שהשטן  היא  והסיבה  מאד.  גדולה  בסכנה  העולם  כל  וגם 

 הקב"ה כדי לשלוט ח"ו על כל הארץ ובכל אוכלוסיית העולם. 
למעשה מלחמת העולם השלישית כבר התחילה בקטן, אבל זה יגדל ויתפשט 
בכל העולם. והמקום הכי שמדאיג את הרשעים זה ארץ ישראל, מה שנקרא 
היום מדינת ישראל. אז הם הרשעים החליטו אחרי מלחמת העולם השניה  
לשלוט לגמרי על מדינת ישראל, שזה לא כל כך גדול, זה קטן מדינה קטנה, 

, זו היתה שם לרכז את כל היהודים פנימה ולהתפטר מכולם בבת אחת  ואפשר
   התוכנית של הרשעים אז וגם עכשיו, אבל הקב"ה לא יתן להם.

באו"ם הצביעו רוב המדינות להקים את מדינת ישראל, והראש שם יהיה בן  
והלא חרדים  הגוריון בראש   וכל היהודים החרדים  זה התחיל.  וכך  ממשלה. 

המאמינים והלא מאמינים, שמחו ורקדו ברחובות משמחה, אבל זה הכל היה 
שקר! זה הכל היה שקר! כי הרשעים כשתמכו בהקמת מדינת ישראל, לא עשו 
את זה כדי לתת לעם ישראל לחיות כיהודים אמיתיים בשלוה בארץ ישראל, 

זו לא מציאות שקיימת שיהודי  לפני שאיזה הי וירצח אותם. לא,  יכנס  טלר 
 לא ארץ ישראל.   שהיאאמיתי יכול לשבת בשלוה במדינת ישראל. 

והשולטים במדינת ישראל הם לא בעד עם ישראל האמיתי, ההפך הוא הנכון, 
הם נגד עם ישראל האמיתי. ולרוב התושבים לא מאמינים בכלל בדת היהודית, 
ולכן מדינת ישראל מלאה גויות מכל מיני ארצות שהביאו אותן, כדי שיתחתנו 

חיות ולא רוצים  עם יהודים, שבנוסף לזה לא יודעים בכלל איך יהודים צריכים ל
פשוט להיות יהודים. וכל הילדים שלהם מאשה גויה הם גוים, אפילו אם הם  
עושים כאילו איזה סוג של גיור. זה לא גיור לפי הדינים, אפילו אם כביכול רב  
לפי   בדיוק  לא  זה  אם  יהודים,  של  כשרים  נישואין  לא  זה  הגיור.  את  עשה 

 ההלכה. 
בסך הכל כל הארצות הם נגד היהודים, והרוב הגדול של ארצות העולם רוצים  
ה'  הצליח  ימ"ש  היטלר  היהודים.  עם  יחד  היהודית  הדת  ולגמור את  לחסל 
ישמור להרוג מליוני יהודים במלחמת העולם השניה. כולם רצו אז להרוג את 

ולם שנאו  היהודים, גם האמריקאים גם הגרמנים גם האנגלים וכו', הם כולם כ
 את היהודים, והם שונאים אותנו עד היום. 

שיש צריכים להבין, צריכים להבין יש קבוצה שרוצה לגמור את עם ישראל.  
לה כמה שמות כמו סדר עולמי חדש, אילומינטי, בונים חופשיים ועוד והיא  

זו קבוצה של רשעים שמאמינים אך ורק בשטן שהתחיל את העבודה  מאדום.  
אז באיטליה עם הקתולים, שהמלך שלהם נתן פקודה לכתוב משהו חיצוני  

את הברית החדשה, כך הם קוראים לזה   –דומה לתורה שלנו  שיהיה נראה  
כדי להקים דת חדשה שכל התושבים היו חייבים להיות בדת אחת. כי זה היה 

שכל אחד האמין באיזה פסל וכל מיני אמונות, והיה בלבול   אצל הגויים  בלגן
ומה לא, מה מותר ומה אסור. וככה היתה להם דת אחת. ושמו  מה קדוש 
אפיפיור להיות ראש הדת הזו, וזו דת שעד היום עושה בעיות גדולות ליהודים.  
ולא רק ליהודים אלא גם לגוים אחרים שעזבו את הדת שלהם, ונשארו נוצרים  

ב הנוצרים  אבל  כלפי  פחותה  לא  היא  הרשעים  של  והשנאה  אחרת.  צורה 
 האלה משנאתם אל היהודים. 

יותר מזה, יש כל כך הרבה בלבול בכל העולם, במי ובמה להאמין, מי שולט 
עם העולם הזה. מצד אחד המציאו את הדת הקתולית ורוחני, מי הקים את  

בכל העולם הגוים מתפללים לכל מיני דברים, וזה בלגן גדול. יש את כל זה  
והיהודים   היהודים.  נגד  היא  שגם  בעולם,  שחזקה  דת  עוד  שזה  המוסלמים, 

, הם לא נגד שום דת של גוים, הם רק רוצים  בהקב"ה  עצמם שהם מאמינים
 להתפלל לקב"ה בלי שיהרגו אותם וישנאו אותם, בלי שירצו לחסל אותם. 

העם היהודי זה העם הכי קטן בכמות, והגוים לא יכולים לסבול את העם הקטן 
הזה. כי העם הקטן הזה, הקטן הזה, יודע את כל האמת! כי התורה שקבלנו  
ילד   נגד  הולכים  האומות  השנים  וכל  האמת.  כל  את  בה  יש  סיני  בהר 

זה לא רק    והם השעשועים של הקב"ה.   ישראל.  רוצים לחסל אותו את עם 
היטלר ששנא את היהודים או מישהו כמו היטלר, אלא גם האנגלים שונאים  
את  שונאים  הסינים  גם  היהודים,  את  שונאים  הצרפתים  גם  היהודים,  את 
היהודים וכו'. ולמה כולם שונאים את היהודים? כי ה' בחר אותנו כדי לתת  

 חיות לפי התורה ועד הנצח.  לנו את התורה בהר סיני ול
ובכל ההיסטוריה רודפים אותנו את עם ישראל, כי מקנאים בנו. אתם מבינים  

מקנאים בנו! יש להם כאילו איזו עבודה זרה, אליל, שלא נדע, שזה בשבילם    –
במקום הקב"ה שלא נדע, וזה מרגיז אותם מאד. מצד שני יש בעיה, שמאז 
לרדת   התחילו  בעצמם  ישראל  עם  האמיתית,  ישראל  ארץ  את  לנו  שאין 
מהאמת, גם אלה שבמדינת ישראל שזה לא ארץ ישראל. זה המקום של ארץ  

, אבל הרשעים הפכו את המקום הזה למדינה ככל המדינות כביכול.  ישראל
אבל רק היהודים האמיתיים שיושבים פה היום בארץ ישראל יכולים להגיד  
שזו ארץ ישראל ולא מדינת ישראל. כי אי אפשר להיות יהודי בארץ ישראל 

אמיתית, בלי להיות יהודי ששומר מצות ועם הקב"ה ממש. כי בלי שהוא ה
 שומר מצות, הוא לא יכול להיות שייך לארץ ישראל. 

לכן כל הכנסת, כל המוסדות וכל האנשים שחושבים שהם יהודים, אולי הם כן  
יהודים אבל לא חיים כיהודים, כל אלה שדבוקים עם הדברים הלא טובים של 
העולם הזה, עם כל השקרים של העולם הזה שהולך נגד הדת היהודית, והרוב 

ת היהודית  הם ככה, אז אין עתיד עבורם! אין עתיד בשביל עולם הזה בלי הד
האמיתית שקבלנו בהר סיני, דרך תורתנו ואמרנו נעשה ונשמע. בלי זה אין  

 עתיד לכדור הארץ ולכל מה שיש בו. 
ועכשיו אני מדבר עם הגוים. אתם הגוים אתם כאילו נתתם לנו בחזרה את  

כדי  מדינת ישראל, אבל עשיתם את זה כדי להכניס פה את הלא מאמינים,  
פה   יהודים,  שישלטו  הם  אם  לא  וזה  אפילו  להיות  כולנו  את  להפוך  כדי 

מאמינים, כדי שכל היהודים בארץ ישראל יהיו לא מאמינים. אבל ה' יתברך  
 ואתכם הוא יעניש!   לא יתן לזה להיות

עם ישראל תחזרו בתשובה! עם ישראל תחזרו בתשובה!! תהיו עם הקב"ה  
ועם תורתו, תלמדו מה זה באמת להיות יהודי. ואני יודע שכל נשמה יהודית 
יש לה הרגשה, היא מרגישה את האמת, היא מרגישה אם זו אמת או לא  
אמת. יהודים יכולים להרגיש אך ורק את אמת התורה. רק מה, צריכים ללמוד 

ורה כדי להבין מה שאני אומר. ולכן יש עוד תקוה לכל יהודי, בגלל שיהודי  ת
הוא יהודי, אז בתוכו הוא מרגיש את האמת. ובגלל זה גם אלה שלא האמינו 
בכלל, פתאום הם נמשכים חזק אל האמונה ואל מה שזה אומר להיות יהודי  

 אמיתי.  
לנו   אין  ישראל  את  עם  ולחיות  בתשובה  לחזור  להבין,  להכין,  זמן  הרבה 

התשובה לנצח נצחים. תאמינו לי, לא כדאי להמשיך את החיים הריקניים של 
הכיף, ולחשוב שכל החיים צריכים להיות בכיף. התענוג הכי גדול זו האמת  
של התורה. זה מה שנותן את השמחה הכי גדולה! כשרואים יהודי עם דמעות, 

עם שמחה. כשהוא רואה את הילדים שלו ואת אשתו, ומרגיש  זה בדרך כלל  
שיש לו בית יהודי אמיתי, וכל בני הבית עם הקב"ה ועם תורתו, וגם הוא 
בעצמו עם הקב"ה. וכמה זה טוב לראות איך שכל היהודים דואגים לעזור אחד  
לשני אם הם צריכים עזרה, כי זו מצוה גדולה. ומי שלומד גמרא, ומי שלומד 

הקתורה   ספרי  ובכל  הובכלל  מהתורה,  שיוצאים  האלהדש  מגיעים    יהודים 
 להבנה שפרופסורים הכי גדולים לא חולמים על זה. 

ללמוד תורה זה הבסיס של כל בריאת העולם. ויש בתורה ומה שמעבר לה 
במלחמה   במלחמה,  עכשיו  אנחנו  ישראל  עם  נצחים.  לנצח  השער  את 
האחרונה לפני הגאולה. אני מבקש מכם תחזרו בתשובה! תחזרו בתשובה!! 

לנצח, ושביחד שוב נהיה עם  כדי להגיע  זו הדרך היחידה לכל אחד בנפרד  
ומבחוץ,  מבפנים  נשמח  ישראל  עם  ואנו  נצחים.  לנצח  תורתו  ועם  הקב"ה 
ויהיה לנו טוב אפילו שרוב העולם שאותו אנחנו מכירים יהיה הרוס לגמרי, 
ישראל נשוב לאבינו שבשמים   ואנחנו עם  יהיה מתחת למים.  וחלקו הגדול 

 לנצח נצחים, ויהיה לנו טוב, טוב באמת!!! 
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